



PRESS RELEASE

Prince Hubertus zu Hohenlohe organises again the "MEX CHAMPIONSHIP 2021" (Mexican Championships) at Dobbiaco (BZ) on the training slope "Trenker" in the holiday and ski region 3 ZINNES DOLOMITES - South Tyrol / Italy. Small but nice FIS slalom races for athletes from all over the world (small nations):



(Logo MEX 2021 / Prince Hubertus zu Hohenlohe with Princess Simona Gandolfi)

SLALOM FIS RACES - (W)/(M) – TRAINING SLOPE TRENKER – TOBLACH/DOBBIACO:

Tuesday	23.02.2021	MEX National Junior Championship (NJC)
Wednesday	24.02.2021	MEX National Championship (NC)

Ski icon and jetsetter Prince Hubertus von Hohenlohe (born in 1959) is a photographer, singer, sports director and ski racer who has competed in 6 Winter Olympics, 19 World Championships (5 Top World Cup standings). The active 62-year-old is organising the Mexican Championships at Dobbiaco for the 4th time for FEMESKI (Federacion Mexicana de Ski). The Mexican, who lives in Marbella, Liechtenstein and Vienna, has been training in Dobbiaco for several weeks in order to achieve a good ranking in the slalom races. About 120 athletes from more than 17 nations will take part in these races.

Special Highlight on Wednesday 24 February 2021 in the finish area of the Trenker slope in Dobbiaco (approx. 12:00 a.m.): Awarding of the athletes with presence of VIP guests: **VALERIA RAQUEL MAZZA** married Gravier (Argentinean model) and the South Tyrolean slalom and giant slalom specialist **ALEX VINATZER** from Selva / Val Gardena.

Please note: Event with strict observance and in compliance with current public safety measures and FIS regulations to prevent the spread of Covid-19. No public allowed.

More information on the website: www.ski-rienza.it/MEX

Race Office:

Stephanie Lauton mobile number: 331.7777097
 Mail: info@ski-rienza.it
 SKICENTER RIENZA TOBLACH GmbH



PRESSEMITTEILUNG

Prinz Hubertus zu Hohenlohe organisiert wieder die „MEX CHAMPIONSHIP 2021“ (Mexikanische Meisterschaften) in Toblach (BZ) auf der Trainingspiste „Trenker“ in der Ferien- und Skiregion 3 ZINNEN DOLOMITES – Südtirol / Italien. Kleine aber feine FIS-Slalomrennen für Athleten aus aller Welt (Small Nations):



(Logo MEX 2021 / Prinz Hubertus zu Hohenlohe mit Prinzessin Simona Gandolfi)

SLALOM FIS RACES - (W)/(M) – TRAININGSPISTE TRENKER – TOBLACH:

Dienstag	23.02.2021	MEX National Junior Championship (NJC)
Mittwoch	24.02.2021	MEX National Championship (NC)

Ski-Ikone und Jetsetter Prinz Hubertus von Hohenlohe (Jahrgang 1959) ist Fotograf, Sänger und Skirennläufer und hat bei 6 Olympischen Winterspielen, 19 Weltmeisterschaften (5 Top Weltcup-Platzierungen) teilgenommen. Der aktive 62jährige organisiert als FEMESKI (Federacion Mexicana de Ski) zum 4. Mal die Mexikanischen Meisterschaften in Toblach in der Skiregion 3 Zinnen Dolomites. Der Mexikaner mit Wohnsitz in Marbella, Lichtenstein und Wien trainiert seit einigen Wochen in Toblach, um bei den Slalomrennen eine gute Platzierung zu erreichen. Ca. 120 Athleten aus mehr als 17 Nationen werden bei diesen Rennen teilnehmen.

Highlight am Mittwoch den 24 Februar 2021 im Zielbereich der Trenkerpiste in Toblach (ca. 12:00 Uhr):

Prämierung der Athleten mit Anwesenheit von VIP Gästen: **VALERIA RAQUEL MAZZA** verheiratet Gravier (argentinisches Modell) und der Südtiroler Slalom- und Riesenslalomsspezialist **ALEX VINATZER** aus Wolkenstein / Gröden.

Event mit strenger Beachtung und Befolgung der öffentlichen Sicherheitsmaßnahmen und FIS-Regeln um eine Ausbreitung von Covid-19 zu verhindern. Kein Publikum ist erlaubt.

Mehr Info auf der Internetseite: www.ski-rienza.it/MEX

Race Office:

Stephanie Lauton Mobilnr.: 331.7777097

Mail: info@ski-rienza.it

SKICENTER RIENZA(A) TOBLACH GmbH



COMUNICATO STAMPA

Il Principe Hubertus zu Hohenlohe organizza nuovamente il CAMPIONATO MESSICANO - "MEX CHAMPIONSHIP 2021" a Dobbiaco (BZ) nella area sciistica 3 CIME DOLOMITI - Alto Adige / Italia sulla pista di allenamento "Trenker". 2 gare di slalom FIS per atleti di tutto il mondo (Small Nations):



(Logo MEX 2021 / Principe HubertuszuHohenlohe con la Principessa Simona Gandolfi)

SLALOM FIS RACES - (W)/(M) – PISTA DI ALLENAMENTO TRENKER – DOBBIACO:

Martedì 23.02.2021

MEX National Junior Championship (NJC)

Mercoledì 24.02.2021

MEX National Championship (NC)

Icona di sci e jet setter Principe Hubertus von Hohenlohe (figlio di Ira von Fürstenberg e Alfonso di Hohenlohe-Langenburg) è uno sciatore alpino, dirigente sportivo, cantante, fotografo e attore messicano. Ha partecipato a sei edizioni dei Giochi olimpici invernali e a diciannove dei Mondiali. Il sessantaduenne organizza per la quarta volta con la federazione messicana sci (FEMESKI Federacion Mexicana de Ski) i Campionati messicani nella regione sciistica 3 Cime Dolomiti a Dobbiaco. Il messicano, che vive a Marbella, Lichtenstein e Vienna, si è allenato a Dobbiaco per qualche settimana per raggiungere una buona posizione nelle gare di slalom. Circa 120 atleti provenienti da più di 17 nazioni prenderanno parte a queste gare.

Mercoledì 24Febbraio 2021 nell'area di arrivo della pista Trenker a Dobbiaco (circa 12:00 p.m.):

Evento clou la premiazione degli atleti con la presenza di ospiti VIP come: **VALERIA RAQUEL MAZZA** coniugata Gravier (supermodella e conduttrice televisiva argentina) e lo sciatore alpino italiano originario di Selva di Gardena **ALEX VINATZER**.

Evento organizzato secondo il regolamento FIS e le ordinanze pubbliche in materia di contenimento e gestione dell'emergenza epidemiologica da COVID-19. Pubblico non ammesso.

Ulteriori informazioni sul sito: www.ski-rienza.it/MEX

Race Office:

Stephanie LautonCell.re 331.7777097

Mail: info@ski-rienza.it

SKICENTER RIENZA(A) DOBBIACO Srl